
MAY3, 2014
Attn: Visa Section

     Embassy of the 使馆 in Beijing
Certificate

Dear visa officer:

This is to certify that Mr/Ms. *******is the ******** of our corporation. He/She is going to the ****** for travelling purpose from 8 June 2011 to 26 June 2011. We guarantee that he/she will obey the local laws, regulations and come back to China as soon as he/she finishes the trip. He/She has been in our corporation for 28 years and his/her annual income is ******RMB. His/Her position is a permanent one in our corporation and will be kept until his/her return. All of the travelling expenses are paid by herself/himself. Please kindly issue him/her the visa after your checking up!

Name
          Sex     Date of Birth       Passport No. 

名字             M
      DD/MM/YYYY

  G  
Sincerely yours

Name of Leader:  姓名
Position of Leader: 职位
Signature of Leader:签名
Company Name:公司名字
Add: 
Tel:  
Fax:  
在职证明

*****大使馆：
兹证明****女士/先生为我公司*******，他将于2011年6月8日至2011年6月26日赴哪里旅游。我公司保证他在*****期间将遵守当地的法律，法规并在行程结束后按时归国。*****女士/先生已在我公司服务****年，目前他的年薪为人民币：*****元。在其赴****期间，我公司将为其保留职位直至其回国，所有赴某国所需的一切费用都由其自行承担。
姓名
    性别         出生日期            护照号码
名字      男       年  月  日             G 
特此证明！

领导人姓名：
领导人职位：

领导的签名：

公司名字
日期：

地址：
电话： 
传真： 
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